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EĞİTİM KURUMLARI, MEDYANIN TALEPLERİ 

HİSARCIKLIOĞLU’NA İLETİLDİ
Türkiye Odalar 

ve Borsalar Birliği 
tarafından düzen-
lenen Konya, Ka-
raman ve Aksaray 
Müşterek Yönetim 
Kurulu Toplantı-
sında Eğitim Ku-
rumlarının ve Ba-
sın-Medya sektö-
rünün sorun ve ta-
lepleri ATSO 
Yönetim 
Ku-
ru-

lu Sayman Üyesi Ahmet Pektaş tarafından TOBB Başkanı M.R ifat 
Hisarcıklıoğlu’na iletildi. Toplantıda söz alan Pektaş yaptığı ko-
nuşmasında; 2019 yılına kadar durumuna göre teşvikten fay-
dalanabilecek düzeydeki öğrenciler için devletimiz yaklaşık 
olarak 4.000 TL civarında özel okullara ve öğrencilerimize 
destek sağlıyordu. 2019 yılında sona eren özel okullara yö-
nelik desteğin sona ermesi özel okullara olan talepleri dü-
şürmüştür ki pandemi döneminde de özel okullar olumsuz 
yönde ciddi anlamda etkilenmiştir. Bu noktada talebimiz özel 
okullarda okuyan öğrencilere yönelik yeniden bir teşvikin ye-
niden hayata geçirilmesi üzerinedir. Özel Okulların varlığını sür-
dürebilmeleri adına bu durum büyük önem arz etmektedir. Diğer 
bir husus ise 01.09.2020 ile 30.06.2021 tarihleri arasında eğitim ve 
öğretim hizmetleri için KDV oranı %1'e düşürülmüştür. Bu sürenin yıl so-
nuna kadar uzatılmasını veya sürekli olması için çalışmalar yapılmasını 
talep ediyoruz. Sayın Başkanım, Eğitim Kurumları denildiğinde aklımıza Devlet 
Okulları veya Özel Okullar gelmektedir. Fakat Yabancı dil kursları, Sürücü Kursları, 
Güvenlik kursları, Özel Öğretim Kursları da eğitim sektöründe büyük bir yer kapla-
makta iken herhangi bir destekten faydalanamamaktadır. Bu noktada bu alanda fa-
aliyet gösteren eğitim kurumlarımıza kredi desteği veya hibe sağlanması için ça-
lışmalar yapılmasını diliyoruz. Şahsımın da faaliyet gösterdiği diğer bir sektör olan 
basın camiasının da sizlerden talepleri bulunmaktadır. Bunlardan birincisi Basın 
mensuplarının haklarının da bulunacağı koruyucu bir kanun veya yönetmelik yok-
tur. Herhangi bir sorunda olay söz konusu olduğunda hukukta normal bir insan ile 
aynı statüde değerlendiriliyoruz. Son günlerde medyadan sizlerin de takip ettiği 
üzere özellikle yerel basın mensuplarına çok fazla fiziki saldırılar söz konusu ol-
maktadır. Fiziki saldırıya uğrayan basın mensubu karşı tarafı şikâyet ettiğinde 
basın mensuplarını koruyan bir kanun olmadığından herhangi bir işlem yapılamı-
yor. Bu anlamda haklarımızın da bulunacağı koruyucu kanun veya yönetmelik çıka-

rılmasını talep ediyoruz. Bilindiği üzere devletimiz 2021 yılında Asgari ücrete ciddi 
oranda bir artış sağlarken bununla birlikte birçok ürüne de zam gelmiştir. Fakat 
basın mensuplarının en büyük geçim kaynaklarından birisi olan resmi ilan ücretle-
rinde kayda değer bir artış söz konusu olmamıştır. Birçok basın mensubu gelen 
zamlar karşısında zor durumda kalmaktadır. Bunun önüne geçilmesi için resmi 
ilanlarda artış yapılması basın camiası tarafından talep edilmektedir. Resmi ilan bi-
lindiği üzere sadece basılı medya organlarında uygulanmaktadır. Unutulmamalıdır 
ki 1927 yılından beri vazgeçilmez iletişim mecralarından biri olan radyolarda bir 
basın kuruluşudur. Bu noktada son olarak sizden talebimiz radyolarında resmi 
ilanlardan faydalanması adına çalışmalar yapılması üzerine olacaktır. Bugüne 
kadar tüm sorunlarımıza çare bulan ve bulmaya çalışan şahsınızın, belirttiğimiz ko-

nularda da elinden gelenin fazlasını yapacağına olan inancımız tamdır. Bu 
noktada tüm çalışmalarınız için sizlere canı gönülden teşekkür ediyor, 

saygılarımı sunuyorum” dedi. ATSO Yönetim Kurulu Sayman Üyesi 
Ahmet Pektaş’ın taleplerine cevap veren TOBB Başkanı M.R ifat Hi-

sarcıklıoğlu, KDV oranın %1 e düşürülmesini sağladık devamı ko-
nusunda çalışıyoruz diyerek özel okullara teşviğin yeniden ge-
tirilmesi, Yabancı dil kursları, Sürücü Kursları, Güvenlik 
kursları, Özel Öğretim Kurslarına destek sağlanması için 
Milli Eğitim Bakanı ile görüşmeler yaptıklarını ve yapmaya 
devam edeceklerini, basına verilen resmi ilan ücretlerine 
zam yapılmasını yakından takip ettiklerini aynı zamanda 
radyolarında resmi ilandan faydalanması adına çalışma yap-
tıklarını dile getirdi. ATSO Yönetim Kurulu Üyesi Cebrail 

Çınar’ında düğün salonlarının önlemler alınarak bir an önce 
açılması için ilettiği talebe de cevap veren TOBB Başkanı Hi-

sarcıklıoğlu, aşı çalışmalarının başarılı sonuçlanması ve vatan-
da

şla-
rımızın 

tedbirlere uyarak 
hareket etmesi du-
rumunda Devleti-
miz ve Sağlık Ba-
kanlığımız düğün-
lerinde yeniden 
önüne açacaktır. 
Bu konuda gerekli 
çalışmaları yapı-
yoruz” Dedi.

TÜRK BAŞKONSOLOS 

TUNÇER’E TEŞEKKÜR
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkanı Cüneyt Göktaş, Türkiye’nin 

Frankfurt Başkonsolosu Erdem Tunçer’in, Darmstadt Sanayi ve Ticaret Odasını ziyaretinde 
ATSO’dan bahsetmesi ve iş birliği için çaba göstermesinden dolayı teşekkür etti. Konu hak-
kında açıklama da bulunan ATSO Başkanı Göktaş, yaptığı açıklama da “Geçtiğimiz günler 
içerisinde Türkiye’nin Frankfurt Başkonsolosu Erdem Tunçer, Darmstadt Sanayi ve Ticaret 
Odasını ziyaret ederek, Hessen eyaletiyle Türkiye arasındaki ticari ilişkileri güçlendirilmesi 
noktasında görüşmeler gerçekleştirmiştir. Yaptığı ziyarette Aksaray Ticaret ve Sanayi Oda-
mızdan da bahseden ve şehrimizin de Almanya ile iş birliği için çalışmalar gerçekleştirdi-
ğini vurgulayan Başkonsolosumuza iş dünyası olarak teşekkür ediyoruz. 2019 yılından bu 
yana Türk Alman Ticaret Odası ile birlikte çalışmalar gerçekleştiriyor ve projeler hazırlıyo-
ruz. Özellikle Staj köprüsü kapsamında öğrencilerimizin Avrupa’da ve Almanya’da staj al-
malarını sağlıyoruz. Bunun yanı sıra ticaret noktasında da sık sık görüşmeler gerçekleşti-
riyoruz. Bizleri en çok mutlu eden verdiğimiz emeklerin görülmesi ve dile getirilmesidir. 
Bu kapsamda yaptığımız çalışmaları takip eden ve Almanya’da dile getiren Ülkemizin 
Frankfurt Başkonsolosu Erdem Tunçer ile Darmstadt Ticaret ve Sanayi Odası Meclis ve Dış 
İlişkiler Kurulu Üyesi Mehmet Kocagöl’e bir kez daha teşekkür ediyor, görevlerinde başarı-
lar diliyoruz.

Türkiye’nin otomobili için çalışmalar tüm hızıyla devam ederken, Aksaray’dan 
yerli otomobile tam destek geldi. Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, Meclis Başkanı Fatig Tekin ve TOBB delegelerin bir araya gelerek 
yaptıkları açıklama da yerli otomobilin önemine vurgu yapıldı. Yerli otomobilin ülke-
mizde büyük bir özlemle beklendiği belirten ve Aksaray İş Dünyası olarak sonuna 
kadar destek olduklarının altını çizen ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama 
da; “Yerli Otomobil, ülkemizin kuruluşundan bu yana özlemle beklediği bir projedir. Bu 
proje, Cumhurbaşkanımız Recep Tayyip Erdoğan’ın önderliğinde TOBB Başkanımız M. 
Rifat Hisarcıklıoğlu ve 5 Babayiğit’in çalışmalarıyla 2023 yılında hayata geçirilecektir. 
Türkiye'nin otomobili sadece ülkemizde değil dünyanın birçok yerinde ses getirmiştir. 
Bilhassa milletimiz on yıllardır hasretini çektiği bu projeye büyük bir ilgi ve teveccüh 
göstermiştir. Bizlerde Aksaray İş Dünyası olarak yerli otomobilimizin markası olan 
TOGG’un sonuna kadar destekçileriyiz. Biliyor ve inanıyoruz ki başta ülkemiz olmak 
üzere tüm dünya pazarında TOGG yerini hızlı bir şekilde alacak ve tercih edilen oto-
mobillerin başında gelecektir. Bu anlamda Projede emeği geçen herkese iş dünyamız 
adına teşekkür ediyor, saygılar sunuyoruz”Dedi.

AKSARAY’DAN TÜRKİYE’NİN OTOMOBİLİNE 

TAM DESTEK

ATSO İLE HALKBANK ARASINDA
GÜVENLİ TEDARİK ZİNCİRİ 
FİNANSMAN ÜRÜNÜ PROTOKOLÜ 
İMZALANDI

Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası ile Aksaray 
Halkbank Şubesi arasında “Güvenli tedarik Zin-
ciri Finansman Ürünü” protokolü imzalandı. 
İmzalanan Protokol kapsamında açıklama 
yapan ATSO Başkanı Cüneyt Göktaş, Oda Üyele-
rimiz Güvenli Tedarik Zinciri Finansmanı kapsa-
mında, tedarikçi firmalardan yapacakları teda-
rik alımlarında özel vade ve finansal avantajlara 
sahip olacaklardır. Alt Kuruluş üyesi tedarikçi fir-
maların da banka garantisi ile tahsilatlarını ger-
çekleştirebileceklerdir. Güvenli Tedarik Zinciri Fi-
nansmanı sisteminde, ÖKC/POS/Üye İşyeri sis-
temine hali hazırda dâhil olan ve/veya dâhil edi-
lecek, Alt Kuruluş üyelerinin kendi aralarında ve 
ÖKC/POS/Üye İşyeri/Kart ekosistemi içinde ya-
pacakları ticari işlemlerde kullanacakları, 
Banka’nın onlara özel ürünü Güvenli Tedarik Zin-
ciri Finansmanına ilişkin hususlar değerlendiri-
lecektir. Üyelerimizin finansman ihtiyacının kar-
şılanması amacıyla Türkiye Odalar ve Borsalar 
Birliğimiz ile Halkbank Arasında Hayata geçiri-
len Güvenli Tedarik Zinciri Finansmanı protoko-
lünün şehrimize ve üyelerimize hayırlı olmasını 
diliyor, TOBB Başkanımız M.R ifat Hisarcıklıoğ-
lu’na katkılarından dolayı ATSO Yönetim Kurulu-
muz adına teşekkür ediyorum” Dedi.

AKSARAY 2020 YILINDA 

İHRACAT FAZLASI VERDİ
2020 yılının ihracat rakamları ile ithalat ra-

kamlarının belli olduğu Aksaray’da, 2020 yılında 
toplam 110 Milyon Dolar seviyesinde ihracat ger-
çekleşirken, 36 Milyon Dolar seviyesinde ithalat 
gerçekleşti. Türkiye’nin en büyük sanayi kentleri 
arasına olmayı hedefleyen Aksaray Organize Sa-
nayi Bölgesi, 2020 yılında yatırımcılarını yine 
memnun etti. İhracat ve ithalat rakamları karşı-
laştırıldığında 74 Milyon Dolarlık ihracat fazlası 
veren Aksaray, 2021 yılındaki hedefini de yük-
seltti. Konu hakkında açıklama yapan ATSO Baş-
kanı Cüneyt Göktaş, yaptığı açıklama da; 
“Dünya’da pandemiden dolayı büyük sıkıntıların 
yaşandığı bir dönemde Aksaray sanayisi yine 
büyük bir başarıya imza attı. 1 yıllık süre boyun-
ca ithalatının 3 katı fazla ihracat yapan Organize 
Sanayi Bölgemiz, yatırımcılarımızın yüzünü gül-
dürmüştür. Bu açıklanan rakamların içerisinde 
merkezleri İstanbul olan markalarımızın rakam-
ları yer almamaktadır. Onların yaptıkları ihracat 
rakamları merkezden değil Aksaray’dan yansı-
tılmış olsaydı bu rakamlar 500 Milyon ve 700 Mil-
yon Dolar seviyesinde olacaktı. Bugüne kadar 
her ortamda yatırımcılarımıza seslenirken Ak-
saray’ın her zaman kazandıracağını dile getir-
miştik. Bizlere inanan bizim şehrimize güvenen 
yatırımcılar Aksaray’da kazanmaya devam et-
mektedir. Bu anlamda 2020 Yılında faaliyete ge-
çirdiğimiz dış ticaret ofisimizin 2021 yılında ya-
pacağı çalışmalar ile bu rakamları çok daha 
fazla yukarıya çıkarmayı hedefliyoruz. Organize 
Sanayi Bölgemizde ki tüm yatırımcılarımızı ça-
lışmalarından dolayı tebrik ediyor, 2021 yılında 
çok daha büyük başarılar diliyorum.



ATSO BAŞKAN YARDIMCISI KULAK’TAN 

MİLLİ EĞİTİME TEŞEKKÜR
ksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet Kulak, Tekstil Sek-

töründeki kalifiye eleman sıkıntısının önüne geçmek amacıyla TOBB Mesleki ve Teknik Anadolu Li-
sesinde açılacak olan Moda Tasarım Teknolojisi alanında Hazır Giyim Makinacılığı bölümünden do-
layı Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu ve Milli Eğitim Müdürü Hacı Ömer Kartal’a teşekkür etti. Geçti-
ğimiz güm içerisinde ATSO’nun ev sahipliğinde Vali Aydoğdu Başkanlığında düzenlenen İl İstihdam 
Kurulu Toplantısında Milli Eğitim Müdürü Hacı Ömer Kartal’ın TOBB Meslek Lisesinde Tekstil Sek-
törüne yönelik Moda Tasarım Teknolojisi alanında Hazır Giyim Makinacılığı bölümünün açılacağını 
dile getirmesi sektörde memnuniyetle karşılandı.Konuya ilişkin açıklama yapan ATSO Başkan Yar-
dımcısı Kulak, yaptığı açıklama da “Aksaray Organize Sanayi Bölgesinde hızla artan Tekstil Fabri-
kalarımızın en büyük sorunları arasında yer alan kalifiye eleman sorunu TOBB Meslek Lisesinde 
açılacak olan bölümle son bulacaktır. Yıllardır mücadele verdiğimiz ve dile getirdiğimiz kalifiye 
elaman sorunu tekstil sektöründe ortadan inşallah kalacaktır. Okulumuzun bölümünde okuyan ve 
mezun olan öğrencilerimiz sektörümüzdeki fabrikalarda rahatlıkla istihdam edilecektir. Bizlerin 
bu sorununa çözüm bulan ve sektörümüzün en büyük sorununu ortadan kaldırmayı amaçlayan 
Moda Tasarım Teknolojisi alanında Hazır Giyim Makinacılığı bölümünün açılmasından dolayı başta 
Aksaray Valimiz Hamza Aydoğdu olmak üzere Milli Eğitim Müdürümüz Hacı Ömer Kartal’a ve 
emeği geçenlere teşekkür ediyorum” Dedi.

 Ekonomi Gazetecileri Derneği üyeleri, meslek odası başkanlarını din-
leyerek kentlerin ekonomi nabzını tutmaya devam ediyor. Aydın Ticaret 
Odası Başkanı Hakan Ülken son 25 yılda kentlerinin kamudan yeterli yatı-
rımı alamadığını, Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Cüneyt B. Gök-
taş cazip yatırım avantajı sunan şehirlerinin marka şirketlerin gözdesi ol-
maya devam edeceğini söyledi. ‘Türkiye Ekonomiyi Konuşuyor’ başlıklı gö-
rüntülü platform üzerinden yayınlanan etkinliğine devam eden EGD’nin bu 
haftaki konukları Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Cüneyt B. Gök-
taş ve Aydın Ticaret Odası Başkanı Hakan Ülken oldu. Türkiye Gazeteciler 

Fedarasyonu’nun destek verdiği EGD Başkanı Celal Toprak ve EGD Yönetim 
Kurulu Üyesi Mehmet Uluğtürkan’ın moderatörlüğündeki programa katılan 
Aydın Ticaret Odası Başkanı Hakan Ülken, kentlerinin ekonomisiyle ilgili de-
ğerlendirme yaptı. Aydın’ın tarım, sanayi, turizm ve enerji sektörlerindeki 

yüksek potansiyeline dikkat çeken Aydın TO Başkanı Hakan Ülken, “Sosyo-
ekonomik gelişmişlik tablolarında 1990’lı yılların ikinci yarasına kadar ilk 
10’da yer alan Aydın, bugün kişi başına düşen milli gelirde 42’inci sıraya ge-
riledi. Bunu Aydın kendi istese yapamazdı. Teşvik uygulamasıyla rekabet 
edemez hale getirilen Aydın’a gerekli kamu yatırımı yapılmadı. Ege’de ha-
valimanı, fuar alanı, serbest bölgesi, şehir hastanesi ve herhangi bir 
bölge müdürlüğü bulunmayan bir şehir olduk. Merkezi yönetim ta-
rafından yalnız bırakılan kentimiz yeterli kamu desteğini alsa 
Türkiye ekonomisine lokomotiflik yapabilir” dedi.  Teşvikte ger-

çekleştirilen ‘ilçe bazlı’ dü-
zenlemenin de ekonomiye 
yeterli katkı sağlayama-
yacağını belirten Ülken, 
“Aydın, 2’nci ilçeleri bir 
basamak sonrasından 
yani 3’üncü bölge teş-
viklerinden yararlanıyor. 
Oysa doğru olan her ilçe-
nin değerlendirilerek sı-
nıflandırılmasıdır. Aydın’ın 
Kuşadası ilçesiyle Karacasu 
ilçesinin aynı kategoride de-
ğerlendirmek doğru olmaz. Para-
metrelere baktığınızda Kuşadası 1’inci, 
Karacasu 6’ıncı bölge teşviklerinden ya-
rarlanmalı. Biz ilçe bazlı teşviklerin kate-
gorize edilmesinin yanı sıra sektörel teş-
vik uygulamalarını bekliyoruz” diye ko-
nuştu. Tarım ürünlerinin katma değerini 
yükseltme ve değerinde pazarlama çer-
çevesinde oda ve borsalarla birlikte 
enerjisini güneşten elde eden soğuk hava 
deposu kurduklarını anlatan Ülken, “İncir 
başta olmak üzere tarımsal ürünlerimizi 

koruyacağımız, hasat döneminde çok ucuza satmadan üreticimizi koruya-
cağımız bir projeyi hayata geçirdik. Tarımsal gıdalarımızın ihracatını tüm 
yıla yayarak daha fazla gelir elde etmeye başladık. Bunun Türkiye’ye örnek 
olacağını düşünüyoruz” dedi. Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Başkanı Cü-

neyt B. Göktaş da Türkiye’de yatırım denince ilk akla gelen şehirler arasın-
da yer aldıklarını belirterek, “Kuzeyle güneyin, doğuyla batının merkezinde 
yer alan deprem riski düşük Aksaray, 5’inci bölge teşvik avantajını doğru 
değerlendirdi. Son düzenlemeyle teşvikte 5’ten 4’üncü bölgeye yükselen 

bir bölge olmamıza rağmen farklı sektörlerden büyük 
grupların ilgi odağı olmaya devam ediyoruz. Mer-

kezdeki OSB’mize ilçelerle kardeş OSB’ler 
kazandırıyoruz. Böylece yeni kurduğu-

muz OSB’lerle 6’ıncı bölge teşviklerini 
kullanan şehir olmaya devam edece-

ğiz” dedi. Aksaray’ın gelirinin yüzde 
70’lik bölümünü tarım ve hayvancı-
lıktan elde ettiğine vurgu yapan 
ATSO Başkanı Göktaş, “Süt işleme 
ağırlıklı gıda, tekstil ve otomotiv 
sektörlerinde aldığımız büyük ya-
tırımlar son dönemde Aksaray sa-
nayisini de büyüttü. İstanbul ve An-

kara başta olmak üzere birçok 
büyük şehrin et ve süt tedarikini sağ-

layan bir kentiz. Kavşak noktasında 
olma avantajımızı yeni yatırımlarla güç-

lendirerek Türkiye ekonomisine daha fazla 
katkı sağlamayı hedefliyoruz. Türkiye ve dünya-

da önemli söz sahibi olan bir konfeksiyon markası 4 
bin kişi istihdam sağlayacağı lojistik operasyon yatırımını Aksaray’da ger-
çekleştirme kararı aldı. Bu yatırım yenilerini de beraberinde getirecek. Tür-
kiye’nin yatırım kavşağı şehri olma yolunda ilerliyoruz” diye konuştu. Tür-
kiye’nin en genç illerinden biri olan Aksaray’ın 100 milyon dolarlık ihracatı-
nı hızla artırabileceğini ancak en önemli engelin Mersin Limanı’na ulaşım 
zorluğu olduğunu anlatan Göktaş, “Tarım ve sanayinin önemli şehri Aksa-
ray, henüz tren yoluyla tanışabilmiş değil. İhale aşamasına geldiği belirti-
len Aksaray- Ulukışla tren yolu projesinin hayata geçmesini bekliyoruz. Bu 
proje hayata geçtiğinde ihracat rakamlarımızın hızla artacağını biliyoruz” 
dedi.

AYDIN 'YALNIZ KALDIĞINI', AKSARAY 'YATIRIMLARIN KAVŞAĞI' OLACAĞINI DÜŞÜNÜYOR

TOBB KADIN GİRİŞİMCİLERDEN 

GERİ DÖNÜŞÜM PROJESİ
GERİ DÖNÜŞÜM PROJESİNDE AYLIK HEDEF 1 TON

Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği Ak-
saray Kadın Girişimciler Kurulu anlamlı 
bir projeye imza attı. Geri Dönüşüm Evde 
ve İş’te başlar projesini hayata geçiren 
Kadın Girişimciler, proje kapsamında bin-
lerce kilo dönüştürülebilir atığı tekrar do-
ğaya kazandıracak.TOBB Aksaray Kadın 
Girişimciler Kurulumuzun Başlatmış Ol-
duğu " Geri Dönüşüm Evde ve İşyerinde 
Başlar" Geri Dönüşüm Projesi Kapsamın-
da Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Per-
sonellerinin ve Ailelerinin Biriktirdikleri 
Ambalaj Atıkları Toplanarak Örnek Projenin ikinci haftasında 

da ölçüm ve değerlendirilme yapıldı. Kadın Girişimciler Kurulu 
Başkanı Berrin Özan ve Kurul Üyeleri-
ninde yer aldığı programda 2 haftalık 
süre içerisinde ATSO Personelinin, Yak-
laşık 600 Kilogram ambalaj atığını 
Geri Dönüşüm Merkezlerine gönderdi. 
Projenin sürdürülebilir olması gerek-
tiğine vurgu yapan Başkan Özan ve 
kurul üyeleri , "Projenin Aksaray Tica-
ret ve Sanayi Odasından dalga dalga 
tüm şehre yayılacacağını ve ülkemizin 
başta hammade,eneji, katma değerli 
ürün girdisine katkı sağlayacağını" vur-
guladılar.



Türkiye Odalar ve Borsalar Birliği (TOBB) Kadın Girişimciler Kurulu 8 
Mart Dünya Kadınlar Günü Etkinliği, Ticaret Bakanı Ruhsar Pekcan, TOBB 
Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu ile TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı 
Nurten Öztürk’ün katılımıyla gerçekleştirildi.  Etkinliğin açılışında konuşan 
TOBB Başkanı M. Rifat Hisarcıklıoğlu, TOBB olarak, 'Kadın hayatın her ala-
nında olmak zorunda' dediklerini, Çalışkanlığın ve başarının cinsiyetinin 
olamayacağını söylediklerini anımsattı. Ayrımcılığa ve kadınlara karşı ön 
yargılara karşı çıktıklarını vurgulayan Hisarcıklıoğlu, “Kadın girişimciliğin 
desteklenmesi gerektiğini güçlü bir sesle dile getirdik. Fırsat eşitliği iste-
dik. Kadınların, iş dünyasından akademik camiaya, sosyal hayattan siyase-
te kadar, geniş bir yelpazede aktif rol alması gerektiğini, her fırsatta sa-
vunduk” dedi. Hisarcıklıoğlu, imkan verilir ve önlerine engel konmazsa, ka-
dınların başaramayacağı hiçbir iş olmadığını belirterek, bu noktadan hare-
ketle, TOBB öncülüğünde, 2005 yılında Türkiye’nin Kadın Girişimcilik hikâ-
yesini başlattıklarını ve 2007 yılında 81 ildeki teşkilatlanmalarını tamamla-
dıklarını söyledi. Böylece her ilde kadınların temsil edildiği kurulları haya-
ta geçirdiklerini anlatan TOBB Başkanı, “Geçen zamanda, kadın girişimci 
kurullarımız müthiş işler başardılar, Oda-Borsa sistemimizin ayrılmaz bir 
parçası oldular. Bugün TOBB Kadın Girişimciler Kurulumuz, 7 bin üyesiyle 
dünyanın en geniş kadın ağlarından biri haline geldi. 81 ilde binlerce giri-
şimcilik faaliyeti düzenliyorsunuz. Girişimci kurullarımız her ilde dayanış-
ma faaliyetleri düzenliyorlar, eğitim ve mentörlük hizmetleri veriyorlar, 
kadın girişimci sayısının ve istihdamının arttırılması için gece gündüz çalı-
şıyorlar. Başarılı kadın girişimcileri rol model olarak öne çıkarıyorlar. Genç 
kızlarımıza örnek oluyor, onların da iş dünyası atılmalarını sağlıyorlar” 
dedi. 2007’de 75 bin olan kadın girişimci sayısının şu an 140 bine yaklaştı-
ğını bildiren Hisarcıklıoğlu, son 12 senede, Türkiye’de kadın girişimci sayısı-
nın ikiye katlanmasında TOBB Kadın Girişimciler Kurulu’nun katkısının 
büyük olduğunu söyledi. TOBB olarak kadın girişimcilere her türlü alanda 
destek sağladıklarını ve sağlamaya da devam edeceklerini ifade eden Hi-
sarcıklıoğlu şöyle devam etti “Onları dijital dünyaya hazırlamayı ve böylece 
e-ticaret’te daha etkin olmalarını amaçladık. Turkcell ile “Geleceği Yazan 
Kadınlar” projesini gerçekleştirdik, bu projeyle 3.000’i aşkın kadın kodlama 
öğrendi. Şimdi yapay zeka eğitimlerini başlatıyoruz. Bu kapsamda kadınla-
ra programlama, makine öğrenmesi, yapay zeka ve robotik süreç otomas-
yonu eğitimleri düzenliyoruz. Coca-Cola ile başlattığımız “Kız Kardeşim” 
projesiyle, kadınların teknolojik yetkinliklerini artırdık. Bu amaçla 30 bin-
den fazla kadına eğitim verdik. İş süreçlerini dijital ortama taşımalarına 
katkıda bulunduk. Ayrıca 81 ilde düzenlediğimiz ‘Yerel Lezzet Hibe Progra-
mı’ ile kadın girişimcilere hibe desteği sağladık. Facebook işbirliğinde 5 bin-
den fazla kadın girişimciye, ürünlerini sosyal medya üzerinden pazarla-
maya yönelik eğitimler düzenledik. Ayrıca Türk Telekom ve Birleşmiş Mil-
letler Kalkınma Programı ortaklığında, ‘İnternette Hayat Kolay’ projesini 

başlattık. E-ticaret ve finansal okuryazarlık alanlarında kadın girişimcile-
rimize eğitimler verdik. Avrupa İmar ve Kalkınma Bankası’ndan aldığımız 
hibe ile üç ilde Kadın Girişimciler Kurullarının stratejik yol haritalarını be-
lirledik. Şimdi bunu ülke geneline yaygınlaştırıyoruz. Pandemiyle birlikte, 
tüm eğitimlerimizi sanal ortama taşıdık. Haziran ve Kasım aylarında dü-
zenlenen, sertifikalı e-ticaret eğitimlerimize, 4 binin üzerinde katılım sağ-
ladık. Ulusal çapta faaliyet gösteren e-ticaret pazaryerleriyle anlaşmalar 
yaparak, girişimcilerimizin avantajlı paketler almasını temin ettik. İlk defa 
e-ticaret yapacak girişimcilerimize düşük komisyonlu satış imkanı getir-
dik. Bugün de Kadınlar Günü vesilesiyle TOBB Kadın Girişimciler Kurulu 
üyelerimizin, e-ticaret ekosisteminden daha fazla yararlanabilmeleri 
adına yeni bir projeye imza atacağız. İşbirliği yapacağımız e-ticaret pazar-
yerleriyle, TOBB Kadın Girişimciler Kurulu üyelerine özel, yıl boyu devam 
edecek komisyon indirimi, reklam ve pazarlama desteği, kargo desteği, eği-

tim ve danışmanlık hizmetleri vereceğiz. Ayrıca daha fazla ziyaretçiye eri-
şebilmek adına, pazaryerleriyle birlikte TOBB Kadın Girişimciler Kurulu üye-
lerimize özel alan oluşturacağız. Bu alanda, kadın girişimcilerimiz, hem 
ürünlerini sergileyebilecek, hem de başarı hikayelerini kısa videolarla an-
latabilecek”.  Hisarcıklıoğlu, kadın girişimcilerden illerinde genç kızlara rol 
model olarak, kadın girişimci sayısını artırmalarını istedi. Suçsuz ve gü-
nahsız masum kadınlara yönelmiş hunhar saldırıların herkesi derinden ya-
raladığını vurgulayan TOBB Başkanı, “Her 3 kadından biri hayatlarında fi-
ziksel şiddete maruz kalıyor. 2020 yılında 300 kadın öldürüldü, 171 kadın 
şüpheli şekilde ölü bulundu. Bu konuda farkındalığın, tedbirlerin ve ceza-
ların artması gerekiyor. Kadına şiddetin hiçbir dinde, ırkta, görüşte ve dilde 
yeri yoktur. Kadına şiddetin her türlüsü reddediyor ve kınıyorum. Canilere, 
bu zalimliklerinin hesabının sonuna kadar sorulmasını ve en ağır şekilde 
cezalandırılmalarını bekliyorum” dedi. Kadınlar ve erkeklerin eşit ortaklar 

olduğuna dikkat çeken Hisarcıklıoğlu, “Kadın varsa gelecek vardır. Kadın 
varsa hayat vardır. Kadınlar gününün sadece bir günden ibaret olmadığı ve 
hayatın yarısının kadın olduğuna inanarak, tüm kadınlarımızın 8 Mart 
Dünya Kadınlar Günü’nü kutluyorum” şeklinde konuştu. Ticaret Bakanı Ruh-
sar Pekcan da bireyin hayatının gelişiminde olduğu gibi, toplumsal hayatın 
gelişiminde de kadının özeni ve kadın hassasiyetinin her zaman için büyük 
rol oynadığını ve her zaman takdiri hak ettiğini vurguladı. Özellikle Kovid-
19 salgını ile birlikte tüm insanlığın hayatı tekrar düşünerek yorumlamaya 
çalıştığını belirten Pekcan, "İnsanlık için daha müreffeh bir gelecek inşa-
sında kadının vizyonu ve kadın liderliği ile birlikte kadın emeği, kadın has-
sasiyeti ve özeni büyük rol oynamaktadır." ifadesini kullandı. Elverişli 
ortam ve imkanların, ekosistemlerin de katkılarıyla, kadınların bilimin ve 
ekonominin hemen her alanında boy göstermesinin gayet doğal olduğunu 
dile getirerek, günümüzde kadınların ekonomideki rolünü destekleyen en 
önemli unsurlardan birisinin küresel ekonominin dijitalleşme, inovasyon 
ve yeni nesil teknolojilere dayalı gelişmeye devam etmesi olduğunu söyle-
di.  TOBB Kadın Girişimciler Kurulu Başkanı Nurten Öztürk de bugün il baş-
kanları ile beraber Ata’nın huzuruna çıktıklarını anlatarak, “Anıtkabir şeref 
defterine, amacımızın kadın girişimciliğini büyütmek, hayata atılan genç 
kızlarımıza girişimcilik konusunda rol model olmak ve onları girişimciliğe 
yöneltmek olduğuna dair söz verdik. İnançla, çok çalışarak, cesur adımlar-
la, hep beraber Atamıza verdiğimiz sözü yerine getireceğiz” dedi. Ulu 
Önder Mustafa Kemal Atatürk’ün “Bir toplum, bir millet erkek ve kadın de-
nilen iki cins insandan meydana gelir. Mümkün müdür ki, bir toplumun ya-
rısı topraklara zincirlerle bağlı kaldıkça, diğer kısmı göklere yükselebil-
sin!” sözünü anımsatan Öztürk, kadınların erkeklerle eşit sosyal, ekonomik 
ve siyasi haklara sahip olmalarının yalnızca toplumsal hayatı iyileştirmek 
gibi bir sonuç yaratmakla kalmayacağını, hiç kuşkusuz dünya barışını da 
güçlendireceğini söyledi. Eşitlikten kastının aynılık demek olmadığını vur-
gulayan Nurten Öztürk, “Aynı olan şeylerin eşit olmasına zaten gerek yok-
tur. Eşitlik ancak farklılığın olduğu bir bağlamda anlam ifade eder. Toplum-
sal cinsiyet eşitliği talebi, kadınların erkeklerle aynı olma değil, aynı hak-
lara sahip olma talebidir” dedi. Kadının işgücüne katılımının düşük olması-
nın Türkiye için önemli bir sorun gibi görünse de bunun aslında Türkiye’yi 
daha ileriye taşıyacak önemli bir fırsat olduğunu düşündüğünü belirten Öz-
türk, “Bildiğiniz gibi, yapılan araştırmalar kadının girdiği her alanda başa-
rılı olduğunu, fark yarattığını ve şirketlerin finansal performansına olumlu 
katkısı olduğunu gösteriyor. Kadınların ekonomiye katkısını artırmak için; 
kurum, kuruluşlara, iş dünyasına, hepimize görevler düşüyor. Tek başımıza 
yapamayız, elbirliği ile çalışarak, istenilen seviyelere ulaşabilmemiz için 
yenilikçi ve sürdürülebilir sonuçlar doğuran projelere ihtiyacımız var. 
Bugün bir milat olsun istiyorum, kadın istihdamını ve girişimciliğini artır-
mak için ne gerekiyorsa yapmaya hazırız” şeklinde konuştu. 

KADINLARIN BAŞARAMAYACAĞI HİÇBİR İŞ YOK

Marka Şehir Aksaray Programında 
Konuşanda Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı Ahmet 
Kulak, Yaptığı Konuşmasında; “Öncelikle 
böylesine önemli bir programın 
düzenlenmesinde emeği geçen herkese 
Aksaray Ticaret ve Sanayi Odası Yönetim 
Kurulumuz adına teşekkür ediyor sizleri 
saygıyla selamlıyorum. Bilindiği üzere son 
yıllarda dünya genelinde Markalaşma büyük 
önem arz etmektedir. Ülkelerin gelişimleri ve 
ekonomik olarak büyümelerinde 
markalaşmanın payı yüksektir.  Aksaray iş 
dünyası olarak bizlerde şehrimizin 
Markalaşması - Aksaray Sanayisinin Türk 
Ekonomisine ve İhracata Katkısının sağlanması 
için çalışmalar yürütmekteyiz. 
Pandemi dönemi öncesinde yüz yüze 
eğitimler düzenlemekte iken pandeminin 
hayatımıza girmesi ile birlikte Türkiye Odalar 
ve Borsalar Birliğimizin katkılarıyla webinar 
programları düzenleyerek iş dünyasına bu 
noktada bilgilendirmeler sağlıyoruz. 
Odamızdan aldığım verileri göre şuan 
Aksaray'da 447 Marka, 20 Patent ve 6 
Tasarım bulunmaktadır. Bu rakamların 

içerisinde merkezi Istanbul olan büyük 
firmalarımızın marka patent ve tasarımları 
dahil değildir.  Aksaray İş Dünyasının öncü 
kuruluşu olan Ticaret ve Sanayi Odamızın 
2023 yılındaki hedefleri arasında 
markalaşmada yer almakta olup az önce 
belirttiğimiz rakamların 2 katına çıkmak 
Odamızın hedefleri arasındadır.  Gerek Tarihi 
Gerekse Stratejik konumu itibariyle son 
yıllarda sanayileşmede büyük atılımlar 
gerçekleştiren Aksaray'ın çok daha iyi 
yerlerde olabilmesi için bu alana daha fazla 
önem vermesi gerektiği bilincini 
taşımaktayız. Bunun için Sadece Ticaret ve 
Sanayi Odası ile değil şehrin dinamikleri olan 
Kamu Kurumları, Belediye, STK'larıyla ortak 
hareket edilmelidir. 
 Bu kapsamda bizler üzerimize düşen görevi 
en iyi şekilde yapacağımızı ve şehrimizi çok 
daha iyi yerlere getirecek her çalışmada ve 
projede sonuna kadar destek olacağımızı 
belirterek teşekkür ediyor, saygılar 
sunuyorum”Dedi.

Bu Şehrin Marka Olması İçin 

Çok Çalışmalıyız



Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Tarım ve Orman Bakanlığı Meteoroloji 
Genel Müdürlüğü ve Türkiye'nin Otomobili Girişim Grubu (TOGG), meteoro-
lojik veri ve bilgilerin paylaşımı ve ortak kullanılmasına dair protokol im-
zaladı. Bilişim Vadisi’nde düzenlenen imza töreninde Tarım ve Orman Ba-
kanı Dr. Bekir Pakdemirli, Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Varank, 
TOGG Yönetim Kurulu Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, Meteoroloji Genel Mü-
dürü Volkan Mutlu Coşkun ve TOGG CEO’su M. Gürcan Karakaş yer aldı. Tö-
rende konuşan TOBB ve TOGG Yönetim Kurulu Başkanı Rifat Hisarcıklıoğlu, 
Türkiye'nin neredeyse tam bir asırlık otomobil hayaline 2 seneden az kal-
dığını belirterek, Gemlik tesisinin üstyapısının kısa zamanda tamamlana-
cağını söyledi. Salgına rağmen çalışmaların hız kesmeden yürütüldüğünü 
dile getiren Hisarcıklıoğlu, gün geçtikçe ilk aracın banttan ineceği güne 
adım adım yaklaştıklarını bildirdi.  Sanayi ve Teknoloji Bakanı Mustafa Va-
rank, Türkiye'yi kritik teknolojilerin pazarı değil, üreticisi yapma vizyonu-
nun nişanelerinden olan TOGG'un Türkiye'ye büyük heyecan kattığını söy-
ledi. Artık Türkiye'nin, her alanda teknoloji üretiminde bir üst ligin üyesi 
olmak için adımlarını büyüttüğünü vurgulayan Varank, "Türkiye’nin rotası-
nı Ar-Ge ve inovasyonda tutmakta kararlıyız. Suni gündemleri asla kabul 
etmiyoruz. İşte TOGG gibi büyük ve vizyoner projeler ülkemizin teknoloji 
ekosistemini de besleyip, büyütüyor. Yazılımdan mekanik parçalara kadar, 
üretim sürecine dahil olacak yerli tedarikçilerle TOGG çok yakın iş birliği 
içinde. Yaptıkları iş bakımından dünyada ilk olma özelliğine sahip startup-
lar dahi bu sürece katkı sağlayabiliyorlar." diye konuştu. TOGG projesinin 
bir otomobilden daha çok bir akıllı yaşam teknolojisi olduğunu anımsatan 
Varank, "İnovasyon alanında her türlü yeni fikre ve girişime de kapı aralı-
yor. Bu anlamda TOGG, Türkiye’deki mobilite ekosistemine de liderlik edi-
yor. İşte bugün Tarım ve Orman Bakanlığımız ile birlikte somut bir iş birli-
ğine imza atıyoruz. Bugünkü protokolle, TOGG ve Meteoroloji Genel Mü-
dürlüğümüz arasında meteorolojik verilerin paylaşımı mümkün hale geli-
yor. Bu imzaların salt meteorolojik bilgi paylaşımından çok daha önemli 
anlamlar içerdiğinin altını çizmemiz gerekiyor. TOGG-Meteoroloji Genel 
Müdürlüğü iş birliği, mobilite ekosistemimizde öncü bir adım olacak." dedi. 
Tarım ve Orman Bakanı Bekir Pakdemirli, MGM verilerinin rota boyunca 
anlık olarak TOGG araçlarına iletileceğini bildirdi. Tarım ve Orman Bakanı 
Pakdemirli, Türkiye'nin son 18 yılda savunma sanayi, otomotiv, tarım ve sa-

nayide büyük atılım içerisinde olduğunu ifade etti. TOGG denilince bir e-
aracın konuşulduğunu belirten Pakdemirli, "Dünya devlerinin olmadığı bir 
alanda Türkiye gerekli inisiyatifi alabilmiştir. 21. yüzyılda ülkemize yakışa-
cak özellikte teknolojik alanda bir yolculuğa çıkılmıştır." dedi. Pakdemirli, 
çevre dostu aracın; bir araba olmadığını, adeta tekerlekli bir bilgisayar ol-
duğunu ifade ederek, "Bakanlık olarak 'burada ne gibi bir katkı verebiliriz' 
diye düşündük. 'TOGG'a 'meteoroloji tarafında ciddi bir inisiyatif alabiliriz 
ve bu alanda bir katkımız olabilir' dedik. Yakın zamanda başlayan görüş-
meler bu birliktelikle sonuçlandı." diye konuştu. TOGG Üst Yöneticisi (CEO) 
Gürcan Karakaş ise toplantıda yaptığı sunumda, TOGG'u "Bir otomobilden 
daha fazlası", Gemlik Tesisleri’ni de "Bir fabrikadan fazlası" olarak tanım-
ladıklarını anımsattı. TOGG çekirdeği etrafında bir mobilite ekosistemi 
oluşturmak için yola çıktıklarını her fırsatta dile getirdiklerini belirten Ka-
rakaş, Meteoroloji Genel Müdürlüğü ile yaptığı anlaşmanın da bu amaca 
giden yolda atılmış önemli adımlardan biri olduğunu dile getirdi. Meteoro-
loji Genel Müdürü Volkan Mutlu Coşkun da, yerli otomobilin akıllı yaşam 
platformuna sağlayacakları bilgilerle katma değer oluşturmayı hedefle-
diklerini belirterek, ülke sathına yayılmış 2 bin 47 adet otomatik meteoro-
lojik gözlem istasyonu aracılığıyla atmosferi 24 saat izlediklerini söyledi. 
Coşkun, "Vatandaşlarımız, yerli otomobilimizle seyahat ederken bulun-
dukları yere en yakın noktadaki meteoroloji gözlem istasyonundan hava sı-
caklığı, rüzgar yönü, rüzgar hızı ve yağış miktarına ait bilgileri araç bilgi 
ekranlarından anlık görebilecekler." dedi. Seyahat planlaması yapılan gü-
zergah boyunca birçok meteorolojik bilgiler ile hava tahmini bilgilerine 
ulaşılacağını dile getiren  TOGG ve Meteoroloji Genel Müdürlüğü arasında-
ki veri paylaşımı, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı’nın TOGG’u yetkilendirme-
siyle gerçekleşecek. Sürücüye Yönelik Uygulamalar, Araç İçi Uygulamalar 
ve Araçtan Alınacak Sensör Verilerinin Kullanımı olarak üç başlık altında 
hayata geçirilecek uygulamalar ve sağlanması hedeflenen katma değer 
sayesinde yeni teknoloji ve servislerin geliştirilmesinin de önü açılacak. 
Anlaşma kapsamında; TOGG otomobillerinde yer alması planlanan hava 
tahmin gösterimi, navigasyonda güvenli rota hesaplama ve adaptif menzil 
hesabı için MGM’nin verileri kullanılması planlanırken, Meteoroloji Genel 
Müdürlüğü tarafından geliştirilen Karayolları Hava Tahmin Sistemi’nin 
(KHST), TOGG Akıllı Yaşam Platformuna entegrasyonu sağlanacak.

METEOROLOJİ 
ANLIK TOPLADIĞI UYARI VE VERİLERİ TOGG'A İLETECEK

Meclis’te Depreme Karşı Alınabilecek Önlemleri Araştırmak üzere ku-
rulan, çalışmalarında artık son aşamaya gelen Araştırma Komisyonu’na 
Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum, bakanlığın yaptığı çalışmalara 
ilişkin bir sunum yaptı. Gelecek ay başlayacak bina kimlik sistemi ile bi-

naya 50 metre mesafede QR kodunun okutulmasıyla ada, parsel numara-
sı, binanın oturduğu alan, kat sayısı, içinde yaşayan kişilerin nüfus bilgile-
ri, fenni mesul, dökülen beton gibi binaya ait her türlü bilginin alınabilece-
ğini açıkladı. Bakan Kurum, öncelikle yeni yapılardan başlayarak etaplar 
halinde tüm yapı stokuna kimlik belgesi verileceğini belirterek, bu sis-

temle birlikte yeni yapılan binalarda 5 yılda bir denetim yapılarak binalar-
da bir değişikliğe gidilip gidilmediğini, yapıya hasar verilip verilmediğini 

deprem öncesinde tespit etme imkânına sahip olacaklarını anlattı. Kurum, 
“Sistem gerek enkaz altında kalan vatandaşlarımızın kurtarılması gerek-
se deprem sonrasında yapacağımız çalışmalarda bize ışık tutacak. Binada 
kalan kişilerin nüfus bilgileri, projede herhangi bir değişiklik yapılmış mı 
yapılmamış mı bu sistemle göreceğiz” dedi. Çevre ve Şehircilik Bakanı 

Kurum, önümüzdeki dönemde yapılması gerekenler hakkında da açıkla-
malarda bulunurken, doğal afet sigorta sistemi geliştirilerek kentsel dö-
nüşüm uygulamalarında kullanılmasının önünün açılması gerektiğini be-
lirtti. Kurum, “Deprem sonrasındaki afetin dışında deprem öncesinde de 
bir sigorta sistemini hayata geçirebiliriz” dedi. Nüfusun yaklaşık yüzde 

70’i, büyük sanayi site ve tesislerinin yaklaşık yüzde 75’inin deprem tehli-
kesi altında olduğunu belirten Murat Kurum, sanayi alanlarının dönüştü-
rülmesi kapsamında TOKİ eliyle 7 bin sanayi sitesinin yapımını tamamla-
dıklarını ve 10 bin sanayi sitesini içeren projenin ise devam ettiğini belirtti. 
Bu kapsamda, Ankara, Trabzon, Uşak, Aksaray, Diyarbakır ve Kayseri’de ki 
eski sanayi sitelerini yeni yerlerine taşındığını, halen 26 sanayi alanında 

çalışmaların 10 bin bağımsız bölüm olacak şekilde devam ettiğini söyledi. 
Çevre ve Şehircilik Bakanı Murat Kurum’un verdiği bilgiye göre, Türkiye’de 
17 milyon bina, 28,6 milyon konut bulunuyor ve bunu yaklaşık 6,7 milyonu 

riskli olup 1,5 milyon konutun acil dönüşüme girmesi gerekiyor. İstan-
bul’da 1,2 milyon bina ve 6,1 milyon konut, 1,1 milyon iş yeri bulunurken, 

riskli 1,5 milyon konuttan 300 bininin çok acil dönüşüm ihtiyacı bulunuyor. 
Kurum, başlattıkları kentsel dönüşüm seferberliği ile her yıl 300 bin konut 
olmak üzere acil dönüşmesi gereken 1,5 milyon konutun dönüşümünü 5 
yıl içinde bitireceklerini, 81 ilde 922 ilçede riskli 1 milyon 500 bin konutun 
dönüşümünü tamamladıklarını ve kentsel dönüşüm kapsamında bugüne 

kadar 16,5 milyar lira kaynak kullandıklarını belirtti.

Bina kimlik belgesi uygulaması 

NİSAN AYINDA BAŞLIYOR
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Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, Haliç Kongre Merkezi'nde, Eko-
nomi Reformları Tanıtım Toplantısı'na katılarak Ekonomide Reform Pake-
ti'ni açıkladı. Esnafa vergi muafiyetinden kredi imkanına, dijital paradan 
Risk Merkezine birçok alanda atılan önemli adımları sıralayan Cumhur-
başkanı Erdoğan, ekonomide reformun yatırım, istihdam, üretim, ihracat te-
melleri üzerine kurulacağını ifade etti.İşte Cumhurbaşkanı Erdoğan'ın ko-

nuşmasından önemli satırbaşları..."Aziz milletim değerli misafirler sizleri 
en kalbi duygularımla muhabbetle selamlıyorum. Türkiye ekonomisinin ya-
rınlarını şekillendireceğine inandığımız reform programını sizlerle paylaş-
mak üzere bir araya gelmiş bulunuyoruz.Çalışmamızın özünde ekonomiyi 
yatırım, üretim, istihdam temelinde büyütme amacı bulunuyor. Üretimde ve-
rimlilik artışı sağlayarak potansiyel büyümemizi artıracağız. Reel ekono-
miyi güçlendirerek ithal girdi kullanımını azaltmış ihracatta yeni rekorlar 
kıran yerli milli bir ekonomi hedefliyoruz.Ülkemizdeki büyükelçilere ulus-
lararası camiaya dağıtacağımızı kitapçıklarımız var. Biz de bu süreci en ba-
şından beri takip ettik ve nihai şeklini verdik.Türkiye ekonomisinin yarınla-

rını şekillendireceğine inandığımız reform programımızı paylaşmak üzere 
sizinle bir araya gelmiş bulunuyoruz. Çalışmamızın özünde ekonomiyi yatı-
rım, üretim, istihdam ve ihracat temelinde büyütme amacı bulunuyor. İhra-
catta yeni rekorlar kıran yerli ve milli bir ekonomiyi hedefliyoruz. Üretimde 
verimlilik artışı sağlayarak potansiyel büyümemizi artıracağız. İnşallah bu 
yol haritasını, milletimizle kurumlarımızla iş dünyamızla tüm paydaşlar 

hep birlikte hayata geçireceğiz. 
Türkiye'yi en büyük 10 ekonomiden 
biri haline getirmek için gece gün-
düz çalışarak hedeflerimize ula-
şacağız. Bu günlerin yakın oldu-
ğuna yürekten inanıyoruz. Cum-
hurbaşkanlığı Hükümet Sistemi'ne 
geçerek Türkiye'yi kırılgan siyasi 
iklimden kalıcı olarak kurtardık. 
Artık hiçbir kesim, hiçbir odak mil-
lete rağmen devleti yönetme he-
vesine kapılamayacaktır. İnşallah 
yeni ve sivil anayasa ile birlikte ih-
tiyaç duyulan bazı adımları ataca-
ğız. Demokratik ve ekonomik kal-
kınmanın temel şartlarından biri 
olan siyasi istikrarı kurumsallaş-
tırdık. Türkiye, bölgesel ve küresel 
nice krize rağmen gücünü koru-
yor. Salgının yıkıcı etkileri henüz 
sona ermediği gibi her geçen gün 
yeni tehditler ortaya çıkıyor. Güçlü 
sağlık altyapımız ve adil sosyal gü-
venlik sistemimiz sayesinde hiçbir 
insanımızı çaresiz ve başına bı-
rakmadık. Türkiye'yi pek çok ülke-
den olumlu yönde ayrıştırmayı ba-
şardık. Türkiye'nin her türlü se-
naryoya hazırlıklı olduğunu tüm 
dünyaya gösterdik. Türkiye'yi pek 
çok ülkeden olumlu yönde ayrış-
tırmayı başardık. Türkiye'nin her 
türlü senaryoya hazırlıklı olduğu-
nu tüm dünyaya gösterdik. Salgı-
na rağmen 2020 yılında yüzde 1,8 
oranında büyüdük. G20 ülkeleri 
arasında ekonomisini reel olarak 
büyütmeyi başaran iki ülkeden 
biri olduk ve Çin'in ardından ikinci 
sırada yer aldık. Reform progra-
mımızla güçlü yönlerimizi perçin-
lerken, sorun gördüğümüz yerlere 
gerçekçi ve ayakları yere basan 
çözümler getiriyoruz. Reform 
programımızla güçlü yönlerimizi 
perçinlerken, sorun gördüğümüz 
yerlere gerçekçi ve ayakları yere 
basan çözümler getiriyoruz. Yeni 
dönem 4 temel üzerine oturtula-
cak. Yatırım, istihdam, üretim, ih-

racat. Makroekonomik istikrar kapsamında, kamu maliyesi, enflasyon, fi-
nansal sektör, cari açık ve istihdam alanlarına odaklandık. Yapısal politika-
lar tarafında ise kurumsal yapının güçlendirilmesi, yatırımların teşvik edil-
mesi, iç ticaretin kolaylaştırılması, rekabet politikaları, piyasa gözetimi ve 
denetimini reform kapsamımıza aldık. İlk reform alanımız risklere karşı 
daha güçlü bir kamu maliyesi yapısını oluşturmak olacak. Meclis'in bütçe 
hakkı kapsamını genişletirken şeffaflık ve hesap verilebilirliği artırıyoruz. 
Kamuda taşıt alım ve kiralamalara sınırlama getiriyoruz. Reform paketi-
mizde dar gelirli küçük esnafımıza yönelik bir vergi muafiyeti yer alıyor. 
Basit usulde vergilendirilen yaklaşık 850 bin esnafımızı gelir vergisinden 

muaf tutuyor, beyan yükümlülüklerini kaldırıyoruz. Vergi cezalarında uz-
laşma kapsamını genişletiyoruz. Bütçe sonuçlarını, politika gelişmelerini 
ve hedeflerimizi üç ayda bir Kamu Maliyesi Raporuyla milletimizle paylaşı-
yoruz. Borç stokunun dış şoklara karşı duyarlılığını azaltabilmek için döviz 
cinsi borçların toplam borç stoku içerisindeki payını düşürüyoruz. Ağırlıklı 
olarak kendi paramızla borçlanacak, Türk Lirası cinsi senetleri kullanaca-
ğız., Enflasyonda hedefimiz tek haneli düşük enflasyon oranlarına ulaş-
maktır. Gıda bankacılığı sistemini cazip hale getirerek yaygınlaştırıyoruz. 
Hal yasası ile ilgili çalışmaları da hızla tamamlıyoruz. Gıda Komitesinin po-
litika önerilerini şekillendirebilmesini ve piyasanın etkin çalışabilmesini 
temin için veri akışını sağlayacak bir erken uyarı sistemi kuruyoruz. Gıda 
tarafında kayıp ve israfın azaltılması için de harekete geçiyoruz. Tarlada 
ve hallerde kalan taze meyve ve sebzeleri piyasaya kazandıracak meka-
nizmalar geliştiriyoruz. Katılım finans sektörüne yönelik merkezi danışma 
kurulu hayata geçiriyoruz. Sermaye piyasaları alanında da önemli düzen-
lemelerimiz olacak. Dijital paranın ekonomik ve hukuki altyapısını oluştu-
racak adımları atıyoruz. Yıllık cirosu 500 milyar lira olan gıda sektöründe 
yaşanan israfı sadece yüzde 2 azaltsak 10 milyar liralık bir tasarruf elde 
etmiş olacağız. Enflasyonda risk oluşturan yapısal şokları değerlendirmek, 
gerekli politikaları belirlemek ve yönetmek için Fiyat İstikrarı Komitesi'ni 
tesis ediyoruz. Kamunun yönettiği ve yönlendirdiği fiyatlardaki artışlar, ger-
çekleşen enflasyon yerine hedef enflasyona göre yapılacaktır. Finansal is-
tikrarın sağlanması ve finans sektörünün geliştirilmesi de öncelikli konu-
larımız arasındadır. Sektörün sahip olduğu gücü koruyup, bağışıklığını 
daha da kuvvetlendirmek istiyoruz. Zorunlu kredilere yönelik girişim ser-
mayeli fonlarının kurulması amacıyla mevzuat altyapısı oluşturuyoruz. Var-
lık yönetim şirketlerinin rekabetçi ve kurumsal bir yapıda faaliyet göstere-
bilmeleri için bu şirketlere uygulanan damga, harç ve kaynak kullanımını 
destekleme fonu kesintisi istisnasını süresiz hale getiriyoruz. Salgının ge-
cikmeli yansıyabilecek olumsuz etkilerini şimdiden bertaraf etmek ve ban-
kacılık sektörünün aktif kalitesini daha da iyileştirmek üzere bazı tedbirler 
alıyoruz. Katılım finans sektörünün gelişimini hızlandıracak yeknesak bir 
kanuni düzenleme hazırlıyoruz. Bu düzenlemeyle katılım finans sektörü 
tek çatı altında toplanırken, sektöre yönelik bir merkezi danışma kurulu da 
hayata geçiyor. Uluslararası standartlarda bir katılım finans tahkim meka-
nizması kuruyoruz. Finans sektörünün kurumsal altyapısını geliştirmek 
için de bir dizi adım atıyoruz. Bu maksatla ülkemizin tüm kredi ve risk ve-
rilerinin toplandığı Risk Merkezini yeniden yapılandırıyoruz. Bireysel 
emeklilik sistemini çok daha geniş kesimlere yaygınlaştırıyoruz. Nüfusu-
muzun yüzde 25'ini oluşturan 18 yaş altındaki çocuklarımızın sisteme gire-
bilmesinin önündeki engelleri kaldırıyoruz Cari açıkla mücadelede 3 temel 
politikayı takip edeceğiz. İlk olarak, yapısal cari açığa odaklanıyoruz. İkinci 
önceliğimiz, ihracatın tabana yayılmasını sağlayarak, potansiyeli olup hiç 
ihracat yapmamış KOBİ'leri ihracata teşvik etmektir. Üçüncü ve son alanı-
mız ise sanayide yeşil dönüşümü desteklemektir. Dijital pazar yeri plat-
formlarında ürünlerini satışa sunan firmaların haklarını koruyacak düzen-
lemelere gidiyoruz. Salgının istihdam piyasalarında oluşturduğu tahribatı 
gidermek için ilave İstihdama Finansman Desteği adıyla yeni destek mo-
deli getiriyoruz. Firmalar, istihdama kattıkları her bir ilave kişi için Kredi 
Garanti Fonu kefaletiyle 24 ay vadeli, ilk 6 ayı ödemesiz 100 bin liralık kredi 
kullanabilecektir. Kamu görevlileri, kadrolarına bağlı pozisyonları dışında, 
en fazla bir kurumun yönetim veya denetim kurullarında görev alabilecek-
lerdir. Üretken yatırımların artmasını sağlamak için özel sektörde öngörü-
lebilirliği güçlendirecek adımlar atıyoruz. Ekonomideki tüm gelişmeleri ya-
kından izlemek ve yönetmek amacıyla iki yeni yapı kuruyoruz. Bunlardan 
birincisi, Cumhurbaşkanı Yardımcımızın başkanlığında çalışacak Ekonomi 
Koordinasyon Kuruludur. Devlet desteklerinde kamu kaynaklarının etkinli-
ğini ve verimliliğini artırmak için tüm destek uygulamalarının ilke ve esas-
larını belirleyen, etki değerlendirmesi yapılmasını mümkün kılan bir çatı 
mevzuat oluşturuyoruz. Yurt dışına veri aktarılmasına yönelik AB düzenle-
meleriyle uyumlu olarak Kişisel Verilerin Korunması Kanunu'nda değişik-
likler yapıyoruz. İç ticarette rekabetçiliği artıracak ve ticareti kolaylaştıra-
cak uygulamaları da hızla hayata geçiriyoruz. Perakende ticarette haksız ti-
caret uygulamalarının ortadan kaldırılması amacıyla Avrupa Birliği mev-
zuatına uygun yeni düzenlemeler yapıyoruz."

İŞ DÜNYASININ BEKLEDİĞİ PAKET AÇIKLANDI

Kovid-19 Pandemi tedbirleri kapsamında uygulanan denetimler ara-
lıksız sürüyor. Aksaray Valisi Hamza Aydoğdu, Emniyet Müdürü Murat 
Kolcu, Jandarma Komutanı Albay Halil Murat Bilgiç, Sağlık Müdürü 
Kerim Yeşildağ ve denetim ekipleri ile Salı Semt Pazarında denetimde 
bulundu. Polis ve denetim ekipleri vatandaşları HES Kodu uygulaması 
ile Pazar alanına alırken belediye zabıta ve toplum polisi ekipleri de 
Pazar alanında Kovid-19 tedbirleri ve kurallarla ilgili vatandaşları uya-
rarak maske dağıtımı yaptı. Vali Hamza Aydoğdu Pazar esnafı ve vatan-
daşlarla görüşerek maske, mesafe ve temizlik kurallarının ve alınan ted-
birlere uymanın büyük önem taşıdığını Aksaray’da hep beraber yürütü-
len mücadeleye verilen desteğin kendilerini memnun ettiğini söyle-
di.Pazar esnaflarından alışveriş yaparak hayırlı işler dileğinde bulunan 
Vali Aydoğdu, pandemi ile mücadelede vatandaşların bilinçlendirilmesi 
hususunda esnaflarında gerekli hassasiyeti göstermesini gerektiğini be-
lirtti.

Mücadeleye Devam

Aksaray Belediyesi şehrin simgesi konu-
mundaki Ulu Cami’nin ön cephesi dekoratif ay-
dınlatmalarla ışıklandırdı.Selçuklu mimarisinin 
en güzel örneklerinden olan Ulu Camii, Kılıçars-
lan'ın oğlu Rükneddin Mesud tarafından yaptı-
rılmış. Şehrin binlerce yıllık tarihi geçmişine 
ışık tutan tarihi bir yapıya sahiptir.Şehir merke-
zinde tarihi cami, külliye, han, hamam ve köprü 
gibi eserleri restore ederek kullanıma açan Ak-
saray Belediyesi yüzyıllardır kullanılan tarihi 
Ulu Caminin ön cephesinde ışıklandırma çalış-
ması yaptı. Ulu Cami’de yapılan ışıklandırma ça-

lışması ile dış cephede kullanılan mimari ince-
likler ortaya çıktı. Selçuklu mimarisinin motifle-
rini üzerinde barındıran Ulu Camii de yapılan 
ışıklandırma çalışmaları ile dönemin taş oyma 
sanatı ile işlenmiş duvarlar görünürlük kazan-
dı.Miraç Kandili vesilesi ile ibadet etmeye gelen 
vatandaşlar Ulu Cami’ye ışıklandırma ile kazan-
dırılan hoş görüntüden dolayı Belediye Başkanı 
Evren Dinçer’e ve Belediye ekiplerine teşekkür 
ettiler.Yapılan çalışma ile ilgili değerlendirme-
lerde bulunan Belediye Başkanı Evren Dinçer 
yaptığı açıklamada şehrin tarihi, kültürel, sos-

yal tüm değerlerini ortaya çıkartmak ve eksik-
liklerini gidererek eski ihtişamına kavuşturmak 
adına çalışmalar yaptıklarını belirtti. Tarihi Ulu 
Caminin Aksaray’ın bir simgesi olduğunu ve 
bunun içinde bina üzerindeki her bir motifin gö-
rünür olması gerektiğinin altını çizdi. Işıklandır-
ma çalışmalarının caminin ön cephesinde ya-
pıldığını belirterek ilerleyen günlerde tüm dış 
cephenin ışıklandırılacağının bilgisini verdi.

TARİHİ ULU CAMİ IŞIKLANDIRMA ÇALIŞMALARI İLE 
İHTİŞAMLI BİR GÖRÜNÜM KAZANIYOR
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